
1)   Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele  

2)   Schválení programu 

3)   Kontrola a projednání zápisu ze dne 13.11.2024 

4)   Rozpočtové opatření č. 12/2024  

5)   Střednědobý výhled rozpočtu obce Křečkov 

6)   Rozpočet obce Křečkov na rok 2025 

7)   Rozpočet Příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Křečkov na rok 2025 

8)   Centrum sociálních a zdravotních služeb Poděbrady 

9)   Dopravní obslužnost 2025 

10) Inventarizace obce za rok 2024 

11) Obnova místní komunikace v obci Křečkov – ulice Květinová II. etapa 

12) Pravidla pro developery a jiné stavebníky 

13) Změna v oblasti odměňování členů zastupitelstev 

14) OZV-Veřejný pořádek-pohyb psů 

15) Různé- Plán preventivně výchovné činnosti na úseku požární ochrany 

16) Diskuse 

17) Závěr 

 

 

Ad 1) Zastupitelstvo obce po projednání určilo ověřovatele zápisu: Tomáše Stuchlíka, 

Mgr. Gabrielu Bekovou, zapisovatelem je určena Mgr. Veronika Raulová. 

 

Ad 2) zastupitelstvo obce schválilo po projednání program jednání. 

 

Ad 3) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Zápis ze zasedání zastupitelstva 

obce ze dne 13. 11. 2024. 

 

Ad 4) Zastupitelstvo obce po projednání zmocňuje starostku obce ke schválení a 

provedení posledního rozpočtového opatření č. 13 za kalendářní rok 2024 v plném 

rozsahu. Rozpočtové opatření č. 12 vzalo obecní zastupitelstvo na vědomí. 

 

Ad 5) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Střednědobý rozpočet obce Křečkov 

na roky 2026-2028. 

 

Ad 6) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo rozpočet obce Křečkov pro rok 2025 

na paragrafy, jako schodkový, kde schodek rozpočtu bude hrazen z finančních 

prostředků let minulých. 

 

Ad 7) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo rozpočet-příspěvek na provoz 

příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Křečkov pro 2025 ve výši 1.000.000 Kč. 

 

Ad 8) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Veřejnoprávní smlouvu o 

přistoupení ke smlouvě o pověření k poskytování služby obecného hospodářského 

zájmu a poskytnutí dotace pro společnost Centrum sociálních a zdravotních služeb 

Poděbrady o.p.s., a doporučilo starostce k podpisu. 

 

Ad 9) Zastupitelstvo obce rozhodlo vyčlenit finanční prostředky na zajištění ostatní 

dopravní obslužnost v rámci plnění závazků veřejné služby pro rok 2025 ve shodné 

výši jako pro rok 2024, tedy 188 Kč za 1 občana. 

 



Ad 10) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo inventarizační komisi pro 

inventarizaci majetku obce Křečkov k 31. 12. 2024 ve složení: Ing. Jaroslav Málek, 

Tomáš Stuchlík, Mgr. Gabriela Beková.  

 

Ad 11) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Dodatek č.1 k SOD na akci 

„Obnova místní komunikace v obci Křečkov – ulice Květinová II. etapa“. Konečná 

cena díla se tímto navyšuje o 255 587,08 Kč bez DPH, 309 260,37 Kč s DPH (21%). 

 

Ad 12) Návrh usnesení 11/12/2024 

Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Zásady pro poskytování příspěvků na 

technickou, dopravní a veřejnou infrastrukturu při realizaci bytové a nebytové 

výstavby na území obce Křečkov včetně příloh (Dohoda o poskytnutí Investičního 

příspěvku, Smlouva s vlastníkem veřejné infrastruktury).                                                                                                                                                        

Zastupitelstvo obce po projednání zrušilo návrh plánovací smlouvy projednané 

zastupitelstvem obce dne 25.6.2024. 

 

Ad 13) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo odměny členů zastupitelstva        

od 1. 1. 2025  

v následující výši:  

Neuvolněný člen zastupitelstva a člen výboru - T. Stuchlík- 2.800,- 

Neuvolněný člen zastupitelstva a předseda výboru - Mgr. G. Beková- 3.000,- 

Neuvolněný člen zastupitelstva a předseda výboru - Ing. J. Málek- 3.000,- 

Neuvolněný člen zastupitelstva-místostarosta - Mgr. V. Raulová- 16.000,- 

Neuvolněný člen zastupitelstva-starosta - M.Jeníková- 33.000,-. 

 

Ad 14) Zastupitelstvo obce po projednání odložilo obecně závaznou vyhlášku, kterou 

se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství v obci Křečkov. 

Důvodem odložení bylo ujasnění povinnosti pohybu psů s náhubkem na veřejných 

v zastavěné části obce. 

 

Ad 15)  

- Zastupitelstvo obce po projednání schválilo plán preventivně výchovné činnosti na 

úseku požární ochrany pro rok 2025. 

- Zastupitelstvo obce po projednání schválilo finanční příspěvek pro rok 2025 na 

činnost svazu postižených civilizačními chorobami v ČR, z.s. ve výši 5.000,-. 

Ad 16) 

Pan Hůla – poděkoval za uspořádání předvánočního posezení pro seniory v Hospůdce 

na hřišti. 

Pan Soóky – podal dotaz na stav ÚP, dotaz byl zodpovězen. 

- Zároveň poděkoval za příjemné rozsvícení vánočního stromu. 

- byl dán podnět na podkreslení adventní neděle puštění veřejného rozhlasu 

vánočními písněmi. 

- Diskuse se vedla o návrhu obytné zóny v ulici U Koupaliště. 

Paní Vrchotová – dotaz se týkal cedule Fotopastí různě po katastru obce Křečkov – 

bylo zodpovězeno. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


